
ZÁPIS 
 

z jednání komise Životního prostředí a veřejného prostoru RMČ Brno-Líšeň dne 23. 10. 2017 
 
Přítomni: Jan Merta, RNDr. Milada Kozlovská, Oldřich Lupečka, Ing. Václav Fišer, Ing. Helena             
Nečasová 
Omluveni: RNDr. Jitka Novotná, Hana Sosíková, RNDr. Daniel Borecký, Jan Skotal, Ing. Lukáš             
Bružeňák 
Hosté: PhDr. Miloš Freiberg, Mgr. David Staněk, Petr Keisel 
 
Schůze komise byla zahájena v 17:00 hod. jejím předsedou. Účastní se 5 členů komise a není                
usnášeníschopná. 
 
Členové komise se dohodli, že i když nejsou usnášeníschopní, tak projednají všechny body dle              
pozvánky. 
 
Umístění měnírny pro trolejbusy na konečné Jírova 
Představení záměru a diskuse. Následně se členové komise jednomyslně shodli na následujícím            
doporučení: 
 
Komise nesouhlasí s umístěním měnírny na konečné Jírova v travnaté ploše. Konečná je z hlediska               
veřejného prostoru důležitým bodem a výstavba takto plánované budovy (11x12x4m) značně           
znepřehlední situaci v lokalitě. Komise doporučuje celou konečnou Jírova řešit komplexně, jedná se o              
strategický dopravní uzel MHD a IDS JMK. Dále upozorňujeme na možný konflikt s dotačním              
programem. 
 
Lokality na umístění košů nebo popelnic na komunální odpad 
Komise doporučuje přidat koše na komunální odpad na tyto místa: 

- dětské hřiště před ZŠ Horníkova 
- před galanterií u restaurace Chajda na Holzové 
- před Orlovnou 

 
Podněty občanů, členů komise a hostů 
Paní Nečasová se ptá na využití dotačních programů: dosadby dle plánu systémové údržby zeleně.              
Místostarosta Freiberg odpověděl, že první část výsadby z dotací bude v lokalitách: Molákova,             
Bednaříkova, Svánovského, Kosíkova, Puchýřova, Hochmannova -> součástí bylo mapování stávající          
zeleně (ochranná pásma, sítě, zdraví…). Realizace: podzim 2017, zbytek podzim 2018. Následnou            
péči řeší Ing. Markevičová. Firma, který vyhrála výběrové řízení: KAVYL. 
 
Pan Fišer požádal o vytipování míst pro letničkové záhony. 
 
 
Termíny příštích schůzí komise ŽPVP: 27. 11. 
 
Schůze komise byla ukončena v 19:12 hod. 
 
Přílohou č. 1 tohoto zápisu je prezenční listina 
 
 
Zapsal: Jan Merta 
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